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PROTOKÓŁ Nr 3/2017 

przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Integracji Samorządowej 

z dnia 17 marca 2017 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze przy 

ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 12.00. 

Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji 

oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 

Następnie Prowadzący posiedzenie Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego kworum, w składach wszystkich Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: 

 Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pana Jarosława Skorulskiego, 

 Z-cę Naczelnika Panią Lidię Gryko, 

 Kierownika Biura Planowania Przestrzennego Panią Małgorzatę Maśko-Horyzę, 

 Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego,  

 Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Pana Sebastiana Jagiełowicza, 

 Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów radnych.  

 

Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia poczym 

odczytał porządek podany w zawiadomieniu. 

 

Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 

 

Przewodniczący Zarządu poprosił o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku posiedzenie projektów uchwał w 

sprawach: 

 zaopiniowania propozycji strategicznych  inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Stary 

Kisielin – druk nr 270, 

 zmieniającą uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Stary Kisielin – druk nr 271, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Ochla-Osiedlowa i ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej 

Górze – druk nr 272. 

 

Następnie Przewodniczący Zarządu, poprosił o wyrażenie zgody na zmianę kolejności omawiania projektów, 

tzn. aby projekty dotyczące spraw oświatowych omówić jako pierwsze. 

 

Innych zmian nie zgłoszono.  

Prowadzący poprosił o przegłosowanie  zgłoszonych projektów przez poszczególne Komisje. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia. Za wprowadzeniem projektów głosowało 10 

osób za. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za wprowadzeniem 

przedstawionych projektów uchwał. Za wprowadzeniem głosowało 9 osób. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

wprowadzeniem projektów uchwał do porządku. Za wprowadzeniem głosowało 9 osób, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Prowadzący poprosił o przegłosowanie całości porządku posiedzenia wraz ze zgłoszonymi  zmianami. 

Porządek posiedzenia wraz  z wprowadzonymi zmianami został przyjęty. 
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Ad.1 

7/ 

Prowadzący posiedzenie radny Jerzy Żetecki- powiedział, że jako pierwszy omówimy projekt uchwały w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie przeniesienia V Liceum Ogólnokształcącego im. Krzysztofa Kieślowskiego 

w Zielonej Górze – druk nr 263. 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Jarosław Skorulski wyjaśnił, że przeniesienie Liceum ma 

na celu optymalne zagospodarowanie bazy dotychczasowych gimnazjów. O przeniesieniu został poinformowany 

Kurator Oświaty oraz rodzice. Nową siedzibą Liceum będzie obecne gimnazjum przy ul. Zachodniej w Zielonej 

Górze. 

 

Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący posiedzenie poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

8/ 

Prowadzący posiedzenie powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie przeniesienia siedziby VI Liceum Ogólnokształcącego w Zielonej Górze – 

druk nr 264. 

Pan Naczelnik wyjaśnił że sytuacja jest podobna do poprzedniej, nowa siedziba Liceum będzie przy ul. Świętych 

Cyryla i Metodego. Informacyjnie Pan Naczelnik powiedział, że 80% nauczycieli, którzy mogą stracić 

zatrudnienie w obecnych placówkach, otrzymało propozycje pracy w innych szkołach. 

 

Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący poprosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał 

się od głosu. 
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9/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

przeniesienia i przekształcenia Miejskiego Przedszkola Nr 18 im.”Czekoladowe Przedszkole” w Zielonej Górze – 

druk nr 265. 

Pan Skorulski powiedział, że od 1 września br. Przedszkole nr 18 będzie placówką 10 oddziałową, przy czym 8 
oddziałów będzie przy ul. Stanisława Moniuszki 19, a 2 oddziały przy ul. Jana z Kolna 10. 
 
Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacyjnie Pan Naczelnik powiedział, że na 1 września Miasto musi przygotować dodatkowych 600 miejsc w 

przedszkolach. 

 

Prowadzący poprosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał 

się od głosu. 

 

10/  

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały wydania opinii w sprawie opinii o projekcie uchwały w 

sprawie likwidacji  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona 

Góra – druk nr 266. 

Pan Skorulski wyjaśnił, że dotyczy to oddziałów „0” w szkołach, w których nie ma warunków lokalowych. 

 

Prowadzący spytał, czy są pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

11/ 

Prowadzący posiedzenie powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie opinii o 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 24 z Oddziałami Integracyjnymi w Zielonej Górze i Miejskiego 

Przedszkola Nr 43 w Zielonej Górze – druk nr 267. 
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Pan Jarosław Skorulski wyjaśnił, że dotyczy to Szkoły w Drzonkowie, przekształcenie polega na wyłączeniu z 

SP 24, funkcjonujących w jej strukturze Oddziałów Przedszkolnych i włączeniu ich do struktury MP nr 43 

mającego swoją siedzibę w Raculi. 

 

Prowadzący spytał, czy są pytania.  

Pytań nie zgłoszono. 

Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

12/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

nadania statutu Miejskiemu Przedszkolu nr 46 w Zielonej Górze – druk nr 268. 

Pan Jarosław Skorulski wyjaśnił, że jest to nowotworzona placówka i zgodnie z ustawą o systemie oświaty, 

obowiązkiem jednostki samorządu terytorialnego jest obowiązek nadania statutu, siedzibą przedszkola będzie 

budynek po „Akademi Talentów” przy ul. Rzeźniczaka. 

 

Prowadzący spytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

13/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Zielona Góra – druk nr 269. 

Pan Jarosław Skorulski wyjaśnił, że projekt dotyczy uczniów którzy są z poza obwodów, dzieci należące do 

danego obwodu mają  zapewnione miejsce. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał, dlaczego preferowane są dzieci których rodzice pracują w danej placówce. 

Uważam, że jest to dyskryminacja. 
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Pan Skorulski odpowiedział, że głównym kryterium jest fakt czy dane dziecko ma w tej szkole rodzeństwo. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że w projekcie jest też mowa o dokumentach jakie muszą być 

przedstawione, czy dotyczy to oświadczenia czy zaświadczenia. 

 

Pan Skorulski odpowiedział, że ma to być zaświadczenie. 

 

Prowadzący spytał czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz spytał, na jakim etapie jest budowa Sali gimnastycznej w Ochli. 

 

Pan Skorulski odpowiedział, że budową sali zajmuje się Wydział Sportu. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz spytała, kiedy będzie budowana szkoła w Łężycy. 

 

Pan Skorulski odpowiedział, że będzie to szkoła z trzema oddziałami i oddziałem przedszkolnym, ale budowa 

nie rozpocznie się prędzej niż za 2-3 lata. 

 

Przewodniczący Zarządu dodał, że sprawa jest bardziej skomplikowana ponieważ wymaga zmiany studium 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Przerwa 

 

16/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pomiędzy ul. Ochla-osiedlowa i ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 272. 

 

Pani Małgorzata Maśko-Horyza, Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego powiedziała, że dotyczy to 

terenu przy ogrodach działkowych Sawanna, właścicielem części terenu jest bank. Powierzchnia terenu wynosi 

ok.18,5 ha. Teren objęty planem jest przeznaczony pod zabudowę mieszkaniowo-usługową. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał, na czyj wniosek jest projekt uchwały. 

 

Pani Kierownik odpowiedział, że na wniosek jednego z właścicieli, który nie może uzyskać pozwolenia na 

przyłącze energetyczne, z uwagi na fakt że teren o którym mowa w planie jest tez częściowo własnością banku, 

a ten nie może się zdecydować czy swój teren sprzedać. 
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Prowadzący spytał czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

1/ 

Prowadzący powiedział, że kolejne projekty uchwał dotyczą zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectw. 

Przewodniczący Zarządu, powiedział, że zakończyły się już zebrania we wszystkich sołectwach, podczas 

których dokonano podziału środków na realizację strategicznych inwestycji, w ramach tzw. bonusa. 

Projekty uchwał dotyczy sołectwa Krępa – druk nr 257. 

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

2/ 

Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 258. 

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 
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Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

3/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 259. 

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

 

Radna Dorota Bojar spytała czy jest sens inwestowania 300 tys. zł. na remont poddasza, czy Pan 

Przewodniczący widział kosztorys robót. 

 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że kwota ta była zabezpieczona przy kosztorysie remont całego 

budynku. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

4/ 

Prowadzący powiedział, że kolejne projekty uchwał dotyczą zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 260. 

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz spytała czy jest sens ustawiania lamp, skoro w tym miejscu jest planowana 

budowa drogi. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że proponuje przyjęcie uchwały i przeanalizujemy problem a w 

ostateczności można zwołać kolejne zebranie i sprawą wyjaśnić. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 
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Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

5/ 

Prowadzący powiedział, że kolejne projekty uchwał dotyczą zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice – druk nr 261. 

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

6/ 

Prowadzący powiedział, że kolejne projekty uchwał dotyczą zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Sucha – druk nr 262. 

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

14/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekty uchwały dotyczy zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Stary Kisielin – druk nr 270. 
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Prowadzący spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

15/ 

Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania 

propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Stary Kisielin - druk nr 271. 

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 

jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

       Protokołowała                              Przewodniczący Komisji 

                                                                     

        …………..…                                  …………………..                                                                      

         Ewa  Fogiel                 Marek Karwacki 

 


